
P R O T O K Ó Ł 

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO ODBYTEGO W DNIU  5.09.2023 R.  

W SOŁECTWIE WYCINKI 

1. Termin, miejsce i zakres zebrania wiejskiego podano do wiadomości publicznej poprzez 
opublikowanie na stronie internetowej Gminy Osiek, profilu Gminy na FB, w systemie 
powiadomień BLISKO oraz wywieszenie ogłoszeń na tablicach ogłoszeń w Sołectwie. 

2. Zebranie wiejskie rozpoczęło się o godzinie 1700 i trwało do godziny 1915. 

3. W zebraniu uczestniczyło 17 mieszkańców Sołectwa (w załączeniu lista obecności). 

4. Zebranie prowadziła Sołtys Grażyna Bukowska. 

5. Sołtys dokonała otwarcia zebrania i przedstawił porządek zebrania. 

1) Sprawozdanie z działalności Sołectwa. 

2) Omówienie bieżących spraw i potrzeb Sołectwa, realizowanych inwestycji w Gminie i 
realizacji wniosków składanych przez mieszkańców Sołectwa. 

3) Dyskusja i wolne wnioski. 

Dyskusja dotyczyła: 

- inwestycji realizowanych i planowanych do realizacji w Gminie oraz przebudowy dróg i 
rozbudowy sieci wod.-kan. w Wycinakach i Jaszczerzu,  

- zbyt wąskich dróg – przed przebudową należałoby zadbać, żeby pas drogi był odpowiednio 
szeroki, tak żeby w przyszłości móc wybudować chodnik, w tej chwili w wielu miejscach nie 
ma takiej możliwości,  

- plaży i pomostu, które są teraz własnością osób fizycznych – mieszkańcy i letnicy są 
rozżaleni, że Gmina nie wykupiła gruntów,  

- dożynek parafialnych, które w ubiegłym roku organizowało sołectwo, zdaniem mieszkańców 
mogłyby być gmino parafialne,  

- przeprowadzonego remontu świetlicy – zabrakło uroczystego otwarcia dla wszystkich, było 
tylko dla wybranych – jak wskazała p. Sołtys tych, którzy wzięli udział w pracach 
porządkowych i pomagali przy remoncie świetlicy,  

- możliwości zagospodarowania jeziora i wycinki trzcin, które pokrywają coraz większą część 
jeziora, 

- potrzeby urządzenia ścieżki spacerowej wokoło jeziora Kałębie, 

- nadaniu nazw drogom wewnętrznym, zdaniem mieszkańców nazwa sugeruje, że droga jest 
publiczna, powinno się dążyć do uregulowania własności dróg i przejęcia ich przez Gminę, 
może konieczna akcja uświadamiająca, jakie to może przynieść korzyści, rozeznanie w skali 
całej Gminy i zapytanie właścicieli czy zechcą oddać drogi dla Gminy, 

- planów zagospodarowania przestrzennego, które zdaniem mieszkańców są niewłaściwie 
sporządzane, nie przewidują przejęcia dróg przez Gminę, a ta powinna dążyć do przejęcia 
wszystkich dróg, 

- braku zaangażowania mieszkańców, którzy chętnie krytykują, gdy coś jest nie zrobione lub 
niewłaściwie, ale sami nie dają nic od siebie i nie uczestniczą w wydarzeniach,  

- śmieci – letnicy mało płacą, a produkują ich najwięcej, są tacy co się chwalą, że nie płacą, 
albo płacą jak letnicy a przebywają cały rok, odpady BIO wrzucane do jeziora, co 
zanieczyszcza jezioro, 

- nie wywiązywania się z obowiązku sprzątania i wycinania krzaków wokoło swoich posesji. 



Złożono wnioski: 

- o ustawienie znaków ograniczających możliwość wjazdu przez ciężkie pojazdy na 
utwardzone płytami drogi,  

- o przegląd dróg i naprawę popękanych płyt, obróbkę studzienek, 

- o regularne równanie i remont dróg, 

- o wycinkę krzewów wzdłuż dróg gminnych m. in. przy stanicy, 

- wykupienie gruntów i urządzenie publicznej plaży, 

- zgłoszenie do zarządcy problemu z trzciną, bo jezioro zarasta i woda coraz gorszej jakości,  

- o urządzenie ścieżki spacerowej wokoło j. Kałębie, 

- o remont ogrodzenia,  

- o remont budynku gospodarczego. 

 

 

6. Zakończenie zebrania. 
 

Protokołowała       Przewodnicząca obrad 

      Joanna Gniewkowska                                          Grażyna Bukowska 


